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Protokół nr 39/II/2003 
Zarządu Powiatu w Gryfinie 

 
 W dniu 10 września 2003 r. w godzinach od 1000 do 1300 odbyło się 
posiedzenie Zarządu Powiatu w Gryfinie. Posiedzenie odbyło się w siedzibie 
Starostwa w Gryfinie, przy ul. Sprzymierzonych 4. 
 

I. SPRAWY ORGANIZACYJNE 
1. Po stwierdzeniu quorum posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Zarządu – Ewa De La Torre. 

W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu  (lista obecności zał. nr 1).  
2. Na wniosek Starosty został zdjęty z porządku obrad punkt 1 w pionie Starosty. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie (porządek obrad zał. nr 2).    
3. Zarząd przyjął protokół nr 38/II/2003 z 03 września 2003 r.  
  
II. PION WICESTAROSTY. 
1. Wniosek Naczelnika wydziału Gospodarki Nieruchomościami w/s 

regulacji działek gruntowych zajętych pod parkingi samochodowe przy 
ul. Krasińskiego oznaczonej nr 45/7 o pow. 160 m2 i przy ul. Asnyka 
oznaczonej nr 45/6 o pow. 216 m2 w Gryfinie (powstałych w wyniku 
podziału 45/4) (druk nr 1/WSP/39).     

 
Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za przyjęciem rozstrzygnięcia zaproponowanego we 
wniosku, czyli niewyrażenia zgody na przejęcie na rzecz Powiatu Gryfińskiego od SM Regalica użytkowania 
wieczystego działek nr 45/7 i 45/6 ? 
Za – 5 osób, 
Przeciw – 0 osób,  
Wstrzymało się – 0 osób. 
 

Zarząd, postanowił nie wyrażać zgody na przejęcie /aktem notarialnym/ 
na rzecz Powiatu Gryfińskiego od SM Regalica użytkowania wieczystego 
działek nr 45/6 i 45/7 zajętych pod parkingi samochodowe przy ul. 
Krasińskiego w Gryfinie.      

 
2. Wniosek PINB w/s dokonania zmian w planie finansowym Powiatowego 

Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Gryfinie (druk nr 2/WSP/39). 
 
Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku PINB w/s 
dokonania zmian w planie finansowym Powiatowego Inspektoratu Nadzory Budowlanego w Gryfinie ? 
Za – 5 osoby,  
Przeciw – 0 osób, 
Wstrzymało się – 0 osób  
 

Zarząd, pozytywnie rozpatrzył wniosek PINB w/s dokonania zmian w 
planie finansowym Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w 
Gryfinie. 
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3. Wniosek Naczelnika wydziału Gospodarki Nieruchomościami w/s 
propozycji sprzedaży nieruchomości zabudowanej, usytuowanej przy 
ul. Sprzymierzonych 9 w Gryfinie, oznaczonej jako działka 
ewidencyjna nr 158 w obrębie Gryfino 3, stanowiącej własność Powiatu 
Gryfińskiego  (druk nr 3/WSP/39). 

 
Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku Naczelnika 
wydziału Gospodarki Nieruchomościami w/s propozycji sprzedaży nieruchomości zabudowanej, usytuowanej 
przy ul. Sprzymierzonych 9 w Gryfinie, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 158 w obrębie Gryfino 3, 
stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego ? 
Za – 5 osoby, 
Przeciw – 0 osób, 
Wstrzymało się – 0 osób. 
 

Zarząd, pozytywnie zaopiniował wniosek Naczelnika wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami w/s propozycji sprzedaży nieruchomości 
zabudowanej, usytuowanej przy ul. Sprzymierzonych 9 w Gryfinie, 
oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 158 w obrębie Gryfino 3, 
stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego na rzecz Agencji 
Nieruchomościami Rolnymi.    
 
4. Wniosek Naczelnika wydziału Gospodarki Nieruchomościami w/s 

wstępnych uzgodnień w sprawie zawarcia porozumienia o częściowej 
rekompensacie wierzytelności SPZZOZ w Gryfinie wobec Regionalnego 
Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Szczecinie (druk nr 
4/WSP/39). 

 
Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku Naczelnika 
wydziału Gospodarki Nieruchomościami w/s wstępnych uzgodnień w sprawie zawarcia porozumienia o 
częściowej rekompensacie wierzytelności SPZZOZ w Gryfinie wobec Regionalnego Centrum Krwiodawstwa i 
Krwiolecznictwa w Szczecinie ? 
Za – 5 osoby, 
Przeciw – 0 osób, 
Wstrzymało się – 0 osób. 
 

Zarząd, pozytywnie zaopiniował wniosek Naczelnika wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami w/s wstępnych uzgodnień w sprawie 
zawarcia porozumienia o częściowej rekompensacie wierzytelności 
SPZZOZ w Gryfinie wobec Regionalnego Centrum Krwiodawstwa i 
Krwiolecznictwa w Szczecinie.  
 
5. Wniosek Naczelnika wydziału Gospodarki Nieruchomościami w/s 

umorzenia spłaty bonifikaty z tyt. sprzedaży nieruchomości położonej w 
Radziszewie (druk nr 5/WSP/39).    

 
Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku Naczelnika 
wydziału Gospodarki Nieruchomościami w/s umorzenia spłaty bonifikaty z tyt. sprzedaży nieruchomości 
położonej w Radziszewie ?  
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Za – 0 osób, 
Przeciw – 5 osób, 
Wstrzymało się – 0 osób 
 

Zarząd, nie wyraził zgody na umorzenie dalszej spłaty rat w kwocie 
3679,70 zł wynikającej z tytułu sprzedaży nieruchomości położonej w 
Radziszewie.  
 
IV.PION ETATOWEGO CZŁONKA ZARZĄDU.  
1. Wydanie opinii w sprawie powierzenia stanowiska wicedyrektora 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Mieszkowicach Pani Barbarze 
Pajestce (druk nr 1/WSP-AN/39). 

 
Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za wydaniem pozytywnej opinii w sprawie powierzenia 
stanowiska wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Mieszkowicach Pani Barbarze Pajestce ? 
Za – 5 osób, 
Przeciw – 0 osób, 
Wstrzymało się – 0 osób 
 

Zarząd, wydał pozytywną opinię w sprawie powierzenia stanowiska 
wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Mieszkowicach Pani 
Barbarze Pajestce. 
 
2. Wydanie opinii w sprawie powierzenia stanowiska wicedyrektora 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Gryfinie Pani Ewie Dudar 
(druk nr 2/WSP-AN/39).  

 
Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za wydaniem pozytywnej opinii w sprawie powierzenia 
stanowiska wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Gryfinie Pani Ewie Dudar ? 
Za – 5 osób, 
Przeciw – 0 osób, 
Wstrzymało się – 0 osób 
 

Zarząd, wydał pozytywną opinię w sprawie powierzenia stanowiska 
wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Gryfinie Pani 
Ewie Dudar. 
 
3. Wydanie opinii w sprawie powierzenia stanowiska wicedyrektora ds. 

dydaktycznych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Chojnie 
pani Małgorzacie Ryss (druk nr 3/WSP-AN/39).    

 
Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za wydaniem pozytywnej opinii w sprawie powierzenia 
stanowiska wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Chojnie Pani Małgorzacie Ryss ? 
Za – 5 osób, 
Przeciw – 0 osób, 
Wstrzymało się – 0 osób 
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Zarząd, wydał pozytywną opinię w sprawie powierzenia stanowiska 
wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Chojnie Pani 
Małgorzacie Ryss. 
 
4. Wydanie opinii w sprawie powierzenia stanowiska wicedyrektora ds. 

wychowawczych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Chojnie 
pani Agnieszce Panicz (druk nr 4/WSP-AN/39). 

 
Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za wydaniem pozytywnej opinii w sprawie powierzenia 
stanowiska wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Chojnie Pani Agnieszce Panicz ? 
Za – 5 osób, 
Przeciw – 0 osób, 
Wstrzymało się – 0 osób 
 

Zarząd, wydał pozytywną opinię w sprawie powierzenia stanowiska 
wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Chojnie Pani 
Agnieszce Panicz.  
 
5. Wydanie opinii w sprawie powierzenia stanowiska wicedyrektora w 

Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Gryfinie pani Anecie 
Czapiewskiej (druk nr 5/WSP-AN/39). 

 
Przewodnicząca Zarządu E. De La Torre: Kto jest za wydaniem pozytywnej opinii w sprawie powierzenia 
stanowiska wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Gryfinie pani Anecie Czapiewskiej ? 
Za – 5 osób, 
Przeciw – 0 osób, 
Wstrzymało się – 0 osób 
 

Zarząd, wydał pozytywną opinię w sprawie powierzenia stanowiska 
wicedyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Gryfinie pani 
Anecie Czapiewskiej.  
 
IV. SPRAWY RÓŻNE, WOLNE WNIOSKI, INFORMACJE.   
1. Pismo Zarządu Koła Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z 

Upośledzeniem Umysłowym w Gryfinie do Przewodniczącej Rady 
Powiatu Lidii Pięty w/s pokrycia opłat czynszu z okres od I-XII 2003 r. 

  
Zarząd, stwierdził iż wniosek Zarządu Koła Polskiego Stowarzyszenia 

na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym w Gryfinie do 
Przewodniczącej Rady Powiatu Lidii Pięty w/s pokrycia opłat czynszu z 
okres od I-XII 2003 r. nie może być rozpatrywany ze względów formalnych.  

Zarząd, stwierdza iż w związku z tym, że stowarzyszenie zabiega o 
dotowanie działalności statutowej, a takie dotowanie jest sprzeczne z 
prawem, jedynym podmiotem, który może wystąpić z wnioskiem jest 
Zespół Szkół Specjalnych w Gryfinie.      
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Zarząd, zobowiązał etatowego członka Zarządu Adama Nycza to 
przeprowadzenia rozmowy w tej sprawie z dyrektorem Zespołu Szkół 
Specjalnych w Gryfinie – panią Teresą Narzekalak.     
 
2. Informacja etatowego członka Zarządu pana Adama Nycza n/t 

propozycji remontu drogi powiatowej Moryń – Łatkowo. 
 

Zarząd, przyjął informację etatowego członka Zarządu pana Adama 
Nycza n/t propozycji remontu drogi powiatowej Moryń – Łatkowo. 
 

Na tym posiedzenie zakończono. 
 

Protokolant Marcin Wegner______________________     
 
                  Przewodniczący Zarządu- Ewa De La Torre____________________ 

                  Członek Zarządu            - Józef Ruciński    ____________________ 

         Członek Zarządu            - Adam Nycz        ____________________ 

                     Członek Zarządu            - Danuta Bus         ____________________ 

                  Członek Zarządu            - Bronisław Sakowski _________________ 
 


